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Protokół Nr  6/2014 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  27 maja 2014 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 

2013. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

   a)  programu ochrony środowiska dla miasta Białogardu na lata 2014-2017, 

   b)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard, 

   c)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

d)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

4. Sprawy różne: 

    - zapoznanie się z pismem Wspólnoty Mieszkaniowej w Białogardzie przy ul. 1 Maja 29. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 14

30
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  
Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-5 

(jednogłośnie).   

 

Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

   b)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard, 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 5 (jednogłośnie) . 

 

   c)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

 Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 5 (jednogłośnie) . 

 

d)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

 Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 5 (jednogłośnie) . 
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Ad 4 
W sprawach różnych głos zabrali: 

    - zapoznanie się z pismem Wspólnoty Mieszkaniowej w Białogardzie przy ul. Wojska 

Polskiego 47 (w załączeniu), 

 Przedstawiła: B.Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Siwek – stwierdził, że można było to zrobić wcześniej, chodzi o podejście do człowieka. 

Naczelnik Wydz. GN – powiedziała, że uzgodniono z mieszkańcami stawkę 30 zł/ miesięcznie 

od wspólnoty tytułem służebności drogi dojazdowej do działki, a nie jak jest w piśmie 200 

zł/ miesięcznie. 

K.Leś – pytała czy ktoś może kupić nieruchomość z drogą? 

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że sprzedajemy nieruchomość zabudowaną z symbolem 

B, bez drogi. 

A.Siwek – pytał czy należałoby zrobić spotkanie w sprawie szpitala? 

Burmistrz – odpowiedział, że Miasto też jest często zaskakiwane. 

A.Siwek – powiedział, że Wojewoda przekazał Unison na określony cel. 

Burmistrz – stwierdził, że na razie nie ma potrzeby tym się zajmować. Obecnie poręczenia 

rzutują na zobowiązania. 

 

W związku z wyjaśnieniem przez Naczelnika Wydz. GN dot. pozytywnego, zgodnie z wolą 
mieszkańców załatwienia sprawy Komisja uznała sprawę za  zamkniętą. 

 

Ad 2  

 Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2013 

przedstawiła Naczelnik Wydz. OŚ, Mariola Barcicka. 

 

Komisja zapoznała się z analizą stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie 

 miasta Białogard za rok 2013, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 3 c.d. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: 

 a) programu ochrony środowiska dla miasta Białogardu na lata 2014-2017, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydz. OŚ, Mariola Barcicka. 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie) . 

 

 

Ad 4 c.d. 
Komisja rozpatrzyła następujące pisma skierowane do Komisji: 

 - wykaz nieruchomości  przeznaczonych do zbycia przy ul. Jagiellonów, obręb 007, działki 

nr 527, 528, 529, 531, 532/2 i 533 (w zalączeniu), 

 

Komisja zaopiniowała  pozytywnie  wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia 

przy ul. Jagiellonów, obręb 007, działki nr 527, 528, 529, 531, 532/2 i 533, głosując: za-4 

(jednogłośnie). 
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    - zapoznanie się z pismem Wspólnoty Mieszkaniowej w Białogardzie przy ul. 1 Maja 29, 

stanowiącym załącznik do protokołu. 

Burmistrz – wyjaśnił, że sprawa jest w sądzie. 

 

Ad 5 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 15

45
 

zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
 


